
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 15. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 788
Vil ministeren redegøre for, om forslaget til den såkaldte forenkling af Københavns Ho
vedbanegård i virkeligheden ikke skyldes, at ERTMS i den nuværende version, som Ba
nedanmark udruller, ikke kan håndtere den store trafik på Københavns Hovedbanegård, 
men muligvis hvis stationen opdeles i mindre isolerede afsnit? Og vil ministeren i den 
forbindelse henvise til stationer i andre lande med trafik som på Københavns Hovedbane
gård, hvor der er installeret ERTMS?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Mogens Jensen
formand
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